



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110
Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長:

P21050

Arrangement of the Bowling Activity for S3 and S4 Classes
中三及中四級保齡球體驗活動安排

To enhance students' all-rounded learning and help them develop a healthy lifestyle, the school will arrange Bowling Activity for our Form 3 and 4 classes from the 6th to 17th of December 2021. Students who have received at least one dose of vaccine for more than 14 days before the activity may apply for the activity. For better arrangement, students who are interested in the activity should choose five days in the Google Form below (please indicate your preferences in order). Students who have not yet received the vaccine may join the Bowling Activity after receiving the first dose of vaccine on or before the 1st of December 2021. Such students may choose the activity held on the 15th or 17th of December 2021.

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 24977110.

為促進學生全方位學習及建立健康的生活模式，本校將於 2021 年 12 月 6-17 日舉行保齡球體驗活動。是次活動歡迎已接種最少一劑疫苗並超過 14 天的中三及中四同學報名參加。有興趣的同學可於以下 Google Form 內依先後次序選擇五個日子，以便校方作出安排。而仍未接種疫苗的同學，則可在 2021 年 12 月 1 日或以前完成接種第一劑疫苗，然後在 Google Form 內選擇出席 12 月 15 或 17 日其中一天的保齡球體驗活動。

如有任何查詢，請與校務處職員聯絡(電話: 2497 7110)。

Date 活動日期:	6, 7, 8, 10, 13, 14, 15 or 17 of December 2021 2021 年 12 月 6, 7, 8, 10, 13, 14, 15 或 17 日
Time 活動時間:	14:30 – 16:30 下午 2:30 – 4:30
Venue 活動地點:	U.S. DACOS BOWLING CENTRE (TSUEN WAN) 荃灣迪高保齡球館
Gathering and Dismissing Venue 集合和解散地點:	School 學校
Transportation 交通:	Coach 旅遊巴
Fee 費用:	Free of charge 全免
Google Form:	 https://forms.gle/u6nasqZMAPS5pKNb6

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

29th November 2021 二零二一年十一月二十九日